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Hoop door Jezus Christus
Waarom heb ik de hulp van Jezus Christus nodig om tot volmaking te komen?

Ouderling J. Devn Cornish van de Zeventig heeft gezegd:

Leden vragen vaak net als ik: ‘Ben ik als mens wel goed genoeg?’ of ‘Ga ik het celestiale 
koninkrijk wel halen?’ ‘Goed genoeg zijn’ bestaat uiteraard helemaal niet. Niemand kan zijn 
heil ‘verwerven’ of ‘verdienen’, maar het is normaal dat we ons afvragen of we voor de Heer 
aanvaardbaar zijn. Zo interpreteer ik die vragen tenminste. […]

Laat ik openhartig en duidelijk zijn. De antwoorden op de vragen ‘Ben ik goed genoeg?’ 
en ‘Ga ik het halen?’ zijn ‘Jazeker! U zult goed genoeg zijn’ en ‘Jazeker, u zult het halen 

als u zich blijft bekeren en niet rationaliseert of in opstand komt.’ De God van de hemel is geen 
hardvochtige scheidsrechter die op een excuus wacht om ons van het veld te sturen. Hij is onze volmaakt 
liefhebbende Vader, wiens grootste verlangen is dat we bij Hem terugkeren en eeuwig als gezin in zijn 
tegenwoordigheid wonen. Hij heeft echt zijn eniggeboren Zoon gegeven, opdat we niet verloren zouden 
gaan, maar het eeuwige leven zouden hebben! Geloof die eeuwige waarheid alstublieft en put er hoop en 
troost uit. Onze hemelse Vader wil dat we het halen! Dat is zijn werk en heerlijkheid. ( J. Devn Cornish, ‘Ben 
ik goed genoeg? Ga ik het halen?’, Liahona, november 2016, 32–33.)

Wat kan ik doen om ‘tot volmaking [te] komen door Jezus’?

Zuster Carol F. McConkie, voormalig raadgeefster in het algemeen jongevrouwenpresidium, heeft gezegd:

Onze hoop op heiligheid is op Christus, zijn barmhartigheid en genade gericht. Door 
geloof in Jezus Christus en zijn verzoening kunnen wij rein en vlekkeloos worden, als wij 
ons van goddeloosheid onthouden [zie Moroni 10:32–33] en ons oprecht bekeren. We 
worden in water gedoopt tot vergeving van zonden. Onze ziel wordt geheiligd als we de 
Heilige Geest met open hart ontvangen. We nemen wekelijks deel aan de verordening 
van het avondmaal. Berouwvol en verlangend naar rechtschapenheid verbinden wij ons 
ertoe gewillig te zijn de naam van Christus op ons te nemen, Hem indachtig te zijn en zijn 

geboden te onderhouden opdat wij zijn Geest altijd bij ons mogen hebben. Als wij er voortdurend naar 
streven om één te worden met de Vader, de Zoon en de Heilige Geest, hebben wij uiteindelijk deel aan 
hun goddelijke aard [zie 2 Petrus 1:4]. (Carol F. McConkie, ‘In prachtige heiligheid’, Liahona, mei 2017, 10.)

Ouderling Dale G. Renlund van het Quorum der Twaalf Apostelen heeft gezegd:

God [vindt] het veel belangrijker wie we zijn en wie we worden, dan wie we ooit waren. Hij 
vindt het belangrijk dat we het blijven proberen. (Dale G. Renlund, ‘Heiligen der laatste 
dagen blijven het proberen’, Liahona, mei 2015, 56.)
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